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W związku z trafiającymi do urzędu pytaniami od zaniepokojonych rodziców w

sprawie funkcjonowania sieci szkół po zapowiadanej reformie oświatowej informuję,

że w chwili obecnej nie zostały podjęte jakiekolwiek decyzje w tej sprawie.

Podkreślić należy, że proces legislacji jest w toku. Z informacji jakie do nas wpływają

wynika, że ustawa wejdzie w życie na początku 2017 roku.

Zachowując się odpowiedzialnie i szanując stanowione prawo decyzje dotyczące

starachowickiej oświaty zapadną w momencie wejścia w życie ustawy reformującej

tj; „Prawo Oświatowe 2016” oraz „Prawo Oświatowe 2016 – przepisy

wprowadzające”.

Obecnie wszelkie informacje, koncepcje i propozycje dotyczące ewentualnych

zmian, jakie trafiają do opinii publicznej oraz organu prowadzącego, są przez nas

poddawane wnikliwej analizie.

Ze swej strony deklaruję, że dołożymy wszelkich starań, aby z nałożonego przez

ustawodawcę obowiązku wywiązać się w sposób należyty.

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych

Jerzy Miśkiewicz
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